
 Počas našich evanjelizačných ťažení naj-
častejšie  navštevujeme tie mestá, kde máme 
už svojich pravidelne chodiacich veriacich súro-
dencov v Pánovi a prinášame im Božie Slovo, na 
ktoré sa už vopred tešia. Sú to hlavne Rožňava, 
Prešov, Poprad aj Michalovce. Stane sa však, že 
zájdeme i  do iných končím Slovenska, či aj za 
hranice. Boli sme v minulosti napríklad  v Bra-
tislave, Banskej Bystrici, Gelnici, v Čani pri Koši-
ciach, ale aj v neďalekom maďarskom Miškovci 
či až v Budapešti. Nikdy však nevynecháme ani 
naše Košice. 
Nech aj Košičania  počujú radostnú správu 
– evanjelium nášho Pána Ježiša. Nech sa do-
zvedia, že v živote každého človeka by mala 
existovať tá naj -naj- najdôležitejšia chvíľa, a to 
je práve tá, keď sa stretne s  Ježišom Kristom. 

BEZ BOHA
NEVIEME

NIČ UROBIŤ
„A povedal im: Iďte po celom svete a kážte evanjelium každému stvoreniu! Ten, kto 
uverí a pokrstí sa, bude spasený; a kto neuverí, bude odsúdený.  A uverivších budú 
sprevádzať tieto znamenia: v mojom mene budú vyháňať démonov, budú hovoriť 
novými jazyky,  hadov budú brať, a keby vypili niečo smrťonosné, neuškodí im; na 

chorých budú vzkladať ruky, a budú sa mať dobre.“ 
Marek 16,15-18
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Keď odovzdá svoj život do Jeho rúk a prijme od 
Neho večný život. Večný život, to je ten, ktorý 
po odchode odtiaľto bude trvať navždy, t.zn. 
nikdy neskončí. Naším obrovským  želaním je, 
aby tak urobilo, čo najviac ľudí.   
Práve preto ideme, ako nám sám Pán Ježiš od-
kázal vo svojom Slove, aby sme išli do celého 
sveta (my sme  zatiaľ  navštívili vyššie spomí-
nané miesta), kázať evanjelium.
Apríl bol ako stvorený na kázanie Božieho Slo-
va. Najprv sme boli vonku pri Dolnej bráne, 
o  dva dni nato znela tá dobrá správa v  hoteli 
Gloria Palace. V príjemnom prostredí kaviaren-
skej sály hotela zvučali večer 6.apíla t.r. Pána 
zvelebujúce chvály i piesne z  operného reper-
toáru v podaní našich sestier z chvál. Prítomní 
ľudia sa mohli započúvať do prednesu básní 

z  pastorovej tvorby v  podaní  ďalších sestier 
z  cirkvi. Témou pastorovej kázne bola láska. 
Božia láska a  jedna veľmi dôležitá skutočnosť, 
a  to, aby sme Ju vedeli rozpoznať od ľudskej 
lásky. Prinášam vám tu zopár mnou zapísaných 
myšlienok z jeho kázne:
„Božie myšlienky sú ohromné, píše Dávid v žal-
moch.“ (Ž.40,6; Ž.92,6.). „Boh na teba myslí, 
pozná ťa, pozná tvoje bolesti, starosti a dnes tu 
je! Pomôže ti. Ak budeš myslieť na Boha, to je to 
správne myslenie, zažiješ zázrak. Viete, že his-
torická existencia Ježiš Krista je skutočná? Pán 
Ježiš prišiel na Zem, uzdravoval, odpúšťal, od-
straňoval hriech zo života človeka,... Jedine On 
to dokáže robiť, nik iný, lebo je to hlboko v člo-
veku. Hriech vošiel do človeka tam na začiatku 
pri stvorení sveta a človeka, ktorý bol oklama-

ný diablom. Človek sa tak hriechom oddelil 
od Boha. Rodíme sa na tento svet s  hriechom 
v sebe, je v nás smrť. A toto prišiel Ježiš Kristus 
odstrániť. On je ten Baránok Boží a miluje nás. 
Bez Boha nevieme nič urobiť, ale s Ním áno!“
Ježišove posledné slová boli: „Otče, do Tvojich 
rúk kladiem svojho ducha.“ (Mt.23,46) Nebola 
v Ňom žiadna zlosť, či nenávisť. My si nemôž-
me ničím zaslúžiť spasenie, nemôžme nijak 
zaplatiť, žiadnym skutkom. Zaplatil za nás Ježiš 
Kristus svojou krvou, nie obyčajnou, ale Božou 
krvou. Urobil to pre nás a za nás, lebo Boh nás 
tak veľmi miloval, že ... Ján 3,16.
Záver evanjelizačného večera patril vyznaniam 
krásnych svedectiev z  úst našich bratov a  ses-
tier. Sestra Berta z Michaloviec mala zaseknu-
tý stavec a ešte aj vysoký krvný tlak. Pastor sa 
za ňu modlil a po modlitbe kladením rúk bolo 
všetko dobré, i koleno i tlak. Pán zasiahol a Ber-
tu uzdravil. Brat Dušan, ktorý tiež pricestoval 
až od Michaloviec mal uzdravené celé telo, ako 
povedal, od hlavy až po päty, oči aj končatiny. 
Pridal aj svedectvo o  tom, že naposledy, keď 
bol v  Košiciach na Bohoslužbe, cestou domov 
mu v autobuse zmizli bolesti, čo mal. Valika vy-
znala, že mala veľké úzkosti a potom jej už bolo 
dobre. Mladej  Rutike deň predtým odišiel hlas, 
a keďže spieva vo chválach, myslela si, že už ani 
nezaspieva. Ťažko jej šlo spievanie, ale na konci 
už vedela i kričať. Halllelujah!  Vlado nakoniec 
ešte ďakoval Bohu, ktorý je dobrotivý za to, že 
v ten večer mohol byť v Glorii  a poďakoval sa 
i  za tých ľudí, ktorí prišli na večerný program 
evanjelizácie. 
Máme v  pláne robiť v  Glorii Pallace  aj ďalšie 
evanjelizačné posedenia so zaujímavým prog-
ramom a s energickou pastorovou kázňou. Pán 
Vás žehnaj a príďte.

Olívia Illárová
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